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Από το υπ’ αριθ. 24/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 752/2003                                                      

                Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή αιτήματος Σωματείου ιδιοκτητών 
καφετεριών-κέντρων διασκεδάσεως και 
ψυχαγωγίας περιοχής Βεροίας και έγκριση 
παράτασης ωραρίου λειτουργίας μουσικής σε 
καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

 
Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 

ώρα 20:00 και σε συνέχεια της διακοπείσης συνεδρίασης στις 16 Δεκεμβρίου του 
έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00, συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 11-12-2003 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Δ. Ταχματζίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης   Γ. Μανακούλης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Πιτούλιας 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση προ ημερησίας 

διάταξης στη συνεδρίαση της 15-12-2003 προσήλθε 
ο κ. Γ. Τροχόπουλος και αποχώρησε ο κ. Δ. 
Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 750/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’   αριθ. 751/2003  

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 755/2003 
απόφασης και πριν διακοπεί η συνεδρίαση 
αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος. 
5) Από τη συνέχιση της διακοπείσας συνεδρίασης 
στις 16-12-2003 απουσίαζαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και οι δημ. 
πάρεδροι Π. Ποταμόπουλος, Γ. Μανακούλης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 756/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. 
Κρομμύδας. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-12-03 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. κβ της παρ. 1 του αρθρ. 24 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) η 

χορήγηση των αδειών λειτουργίας μουσικής σε δημόσια κέντρα, που προβλέπονται από 
αστυνομικές διατάξεις και χορηγούνται σύμφωνα με την Α5/3010/85 Υγειονομική Διάταξη, 
ανήκει στην αρμοδιότητα των Δήμων. 

 Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις του αρθρ. 106 του πιο πάνω Π.Δ. το Δημοτικό 
Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες  του Δήμου.  

Με την υπ' αρ. 104/2003 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η μεταβίβαση 
στη Δημαρχιακή Επιτροπή  των αρμοδιοτήτων του που περιγράφονται στις περιπτώσεις ιθ και 
κβ της παρ. 1 του αρθρ. 24 του πιο πάνω Π.Δ. (χορήγηση αδειών ίδρυσης - λειτουργίας και 
αδειών μουσικής σε καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος), καθώς επίσης και εκείνων 
των αρμοδιοτήτων που αναφέρει η παρ. 4 του αρθρ. 2 του Κανονισμού χορήγησης αδειών 
(προέγκριση των αδειών ίδρυσης -λειτουργίας), όπως αυτός εγκρίθηκε με την υπ. αρ. 455/95 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου & τροποποιήθηκε με τις αρ. 353/96 , 101α/98 και 494/03 
όμοιες. 

Με την από 10-12-2003 αίτησή του (η οποία επισυνάπτεται) το Σωματείο με την επωνυμία 
«Σωματείο ιδιοκτητών καφετεριών-κέντρων διασκεδάσεως και ψυχαγωγίας περιοχής Βεροίας» 
που εδρεύει στη Βέροια και εκπροσωπείται νόμιμα ζητά την παράταση του ωραρίου 
λειτουργίας της μουσικής στα καταστήματα. 

Σύμφωνα με την παρ. 2 του αρ. 3 της αρ. 3/96 Αστυν. Διάταξης, άδεια λειτουργίας 
μουσικών οργάνων χορηγείται εφόσον δεν διαταράσσεται η ησυχία των περιοίκων. 

Στην άδεια αναγράφεται η διάρκεια, το είδος και ο αριθμός των μουσικών οργάνων, η 
θέση τοποθέτησης αυτών και κάθε άλλος περιοριστικός όρος που καθορίζεται από την Υγειον. 
Υπηρεσία. 

Στις παρ. 3 & 4 του ιδίου άρθρου αναφέρεται: 
3. Η ανωτέρω άδεια χορηγείται μέχρι την 22:00 ώρα τη χειμερινή περίοδο και την 23:00 

ώρα τη θερινή και μπορεί να παραταθεί ύστερα από αίτηση των ενδιαφερομένων, ανάλογα με 
το είδος των μουσικών οργάνων και τη θέση του κέντρου σε σχέση με τους γύρω 
κατοικημένους χώρους για τα κέντρα που λειτουργούν σε κλειστό χώρο μέχρι την 03:00 ώρα 
και για τα κέντρα που λειτουργούν σε ανοικτό χώρο μέχρι την 02:00 ώρα, με την προϋπόθεση 
ότι δεν διαταράσσεται η ησυχία των περιοίκων. 

4. Σε όλες τις ανωτέρω περιπτώσεις η ένταση των μουσικών οργάνων πρέπει να είναι 
χαμηλή, ανάλογα με το χώρο, ώστε να δημιουργείται ευχάριστη ατμόσφαιρα στο κατάστημα. 

΄Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά 
με τη χορήγηση ή μη της αιτουμένης παράτασης έχοντας υπ’ όψιν τις διατάξεις της 3/96 
Αστυν. Δ/ξης, την Α5/3010/85 Υγειον. Διάταξη και την αρ. 501-200/20-9-00 γνωμοδότηση 
του Ν.Σ.Κ. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Με την από 10.12.2003 αίτησή τους το Σωματείο με την 

επωνυμία «Σωματείο Ιδιοκτητών Καφετεριών – Κέντρων Διασκεδάσεως και 
Ψυχαγωγίας» περιοχής Βέροιας ζητά την παράταση ωραρίου λειτουργίας της 
μουσικής στα καταστήματα. Σύμφωνα με την παρ. 2 του άρθρου 3 της 396 Αστ. 
Διάταξης η άδεια λειτουργίας μουσικών οργάνων χορηγείται εφόσον δεν διαταράσσει 
την ησυχία των περιοίκων. Επίσης για ανωτέρω άδεια χορηγείται μέχρι τις 10 η ώρα 
τη χειμερινή σημερινή περίοδο και μέχρι τις 11.00 κατά τη θερινή περίοδο. Επίσης η 
Αστ. Διάταξη η 3/96 προβλέπει ότι μπορεί να δοθεί παράταση στο ωράριο 
λειτουργίας μέχρι τις 3.00 για τα κέντρα που είναι κλειστά και μέχρι τις 2.00 για τα 
κέντρα που είναι ανοιχτά. Προτείνω να δοθεί η παράταση που ζητά το Σωματείο και 
μετά από έρευνα που έκανα αυτό το μέτρο εφαρμόζεται σε πολλούς Δήμους όμορων 
Νομών και θα πρέπει να δούμε θετικά το θέμα. 

Πουλασουχίδης: Δύο ζητήματα διαδικαστικά. 1)Δεν θα έπρεπε το θέμα αυτό 
να περάσει από την αρμόδια επιτροπή και να έρθει με εισήγηση στο Δημ. Συμβούλιο; 



2)κ. Πρόεδρε είπατε προηγουμένως ότι στα 34 θέματα, ένα δεν είχε εισηγητικό, ενώ 
στο παρελθόν τα ψάχναμε, γιατί λοιπόν ο κ. Αντιδήμαρχος δεν μας φέρνει τις 
αποφάσεις των Δημ. Συμβουλίων των άλλων Δήμων, που είναι στοιχείο για τη λήψη 
της απόφασης και ενισχυτικό της απόφασής του; 

Πρόεδρος:Νομίζω κ. Πουλασουχίδη ότι η τοποθέτησή σας δεν ήταν 
διαδικαστικού χαρακτήρα αλλά ουσιαστικού. Στοιχείο απαραίτητο του εισηγητικού 
δεν είναι το τι έκαναν οι άλλοι Δήμοι, αλλά ο κ. Αντιδήμαρχος συνέλεξε πληροφορίες 
από άλλους Δήμους και το κατέθεσε ενισχυτικά. 

Κρυσταλλόπουλος (Πρόεδρος του Σωματείου Καταστημάτων Υγειονομικού 
Ενδιαφέροντος – Εκπρόσωπος του Εμπορικού Επιμελητηρίου σε θέματα 
Υγειονομικού Ενδιαφέροντος): Εκπροσωπούμε 238 επιχειρήσεις στη Βέροια και 
απασχολούμε περίπου 2.000 άτομα. Ζητάμε την εφαρμογή της Αστυνομικής 
Διάταξης με αρ. 3/96 βάσει της οποίας έχουμε το δικαίωμα να ζητήσουμε την 
παράταση της άδειας λειτουργίας μουσικών οργάνων για το λόγο ότι θέλουμε να 
μείνουν στη Βέροια τα παιδιά μας και οι συμπολίτες μας και όχι να τους αναγκάσετε 
να πηγαίνουν σε γειτονικές πόλεις όπου έχει παραταθεί η άδεια λειτουργίας μουσικών 
οργάνων.  

Θέλουμε μία ζωντανή πόλη, να κρατήσει εδώ τους νέους μας, χωρίς να 
ενοχλούμε τους συμπολίτες μας. Αποφασίζοντας υπέρ της παράτασης δίνετε τη 
δυνατότητα στα παιδιά μας να αναζητήσουν την αναψυχή στην πόλη μας και κίνητρα 
για να ζήσουν και να δραστηριοποιηθούν εδώ, αντίθετα  ψηφίζοντας κατά της 
πρότασής μας στέλνετε τα παιδιά μας στην αναζήτηση ψυχαγωγίας σε άλλες πόλεις 
με όσους κινδύνους αυτό εγκυμονεί. Θα θέλαμε να ψηφίσετε με γνώμονα το 
συμφέρον της πόλης και όχι με κομματικά ή προσωπικά κριτήρια. 

Κουρουζίδης: Θέλω να ρωτήσω αν έχουν κληθεί άλλοι φορείς ή έγινε 
σύσκεψη γιαυτό το θέμα πριν έρθει προς συζήτηση στο Δημ. Συμβούλιο. 

Δήμαρχος: Κανένας φορέας δεν κλήθηκε, ο κ. Κρυσταλλόπουλος είναι μέλος 
του Εμπορικού Επιμελητηρίου. Υπήρχε η πρόσκληση και πολύς κόσμος που διάβασε 
την πρόσκληση ήρθε να παραστεί. 

Πουλασουχίδης: Υπακούοντας και στην παράκληση του κ. Κρυσταλλόπουλου 
να μην τοποθετηθούμε  με κομματικά  ή προσωπικά κριτήρια, θα τοποθετηθώ όσο 
γίνεται αντικειμενικά. Το θέμα του ωραρίου λειτουργίας μουσικής στα καταστήματα 
έχει ταλανίσει αυτή την πόλη την τελευταία δεκαετία και προφανώς την ταλάνιζε και 
τις προηγούμενες τετραετίες. Δεν έχει να κάνει κυρίως με τα αστυνομικά μέτρα αλλά 
πολύ περισσότερο μ΄ αυτό που λέγεται κοινωνική συναίνεση ή σεβασμός κάποιων 
δικαιωμάτων. Σ΄ αυτή την περίπτωση υπάρχουν 2 κατηγορίες δικαιωμάτων. Οι μεν 
επιχειρηματίες οι οποίοι κάνουν κάποιες επενδύσεις, αναμένουν να αποδώσουν αυτές 
οι επενδύσεις και μπαίνουν σ΄ έναν κυκεώνα ανταγωνισμού όπου πολλές φορές 
στοιχείο του ανταγωνισμού είναι η ένταση της μουσικής. Σε μεγάλα τμήματα της 
πόλης αυτός ο ανταγωνισμός κράτησε στο πόδι πολλές οικογένειες που δικαιούνταν 
να αναπαυτούν και να ξεκουραστούν. Αυτοί οι επιχειρηματίες δημιούργησαν ένα 
δυσμενές κλίμα και απώλεσαν αυτό που λέμε κοινωνική συναίνεση γιατί είμαστε σε 
μία χώρα που ο καθένας λίγο πολύ δείχνει σεβασμό στα συμφέροντα του άλλου.  

Είναι δεδομένο ότι την ώρα της απαγόρευσης της λειτουργίας των μουσικών 
οργάνων τότε η νεολαία βγαίνει να διασκεδάσει. Πως μπορεί να γίνει αυτή η 
αναγκαιότητα πράξη; Αν τα δύο μέρη δείξουν την αναγκαία συνέπεια και το σεβασμό 
στα δικαιώματα των άλλων τότε σε μεγάλο βαθμό τα προβλήματα θα λυθούν. Όπως 
όμως έρχεται το θέμα σήμερα καταφέρνει να δημιουργήσει την επομένη που θα 
δημοσιοποιηθεί η απόφαση νέο κύμα έντασης, διότι πρόκειται για μία λαθεμένη 
εισαγωγή του θέματος στο δημ. Συμβούλιο αφού δεν προηγήθηκε κανένας διάλογος 
ούτε στην αρμόδια επιτροπή δεν εισήχθη το θέμα για συζήτηση, ούτε ακούστηκαν 
κάποιες απόψεις, ούτε αναλύθηκαν ορισμένες δεσμεύσεις που είναι απαραίτητες για 
να λειτουργήσει το σύστημα και να μη το βρούμε μπροστά μας κι εμείς κι αυτοί. 
Διότι να είστε σίγουροι ότι ένα μέτρο που θα περάσει μ΄ αυτό τον τρόπο την επόμενη 



μέρα δεν θα έχουμε γραψίματα για υπέρβαση ωραρίου αλλά για υπέρβαση του 
θορύβου που οι καταγγελίες θα είναι διαρκείς στην Αστυνομία. Θα επανέλθουμε σε 
μία κατάσταση που σήμερα είναι ανεκτή. Και βέβαια είναι ανεκτή όσο η μουσική δεν 
βγαίνει έξω από τους τοίχους του καταστήματος ή δεν βγαίνει σε τέτοια ένταση που 
να καθιστά απαγορευτική την άσκηση των δικαιωμάτων των περιοίκων. Νομίζω ότι 
οφείλουμε από σεβασμό πρώτα στον εαυτό μας και μετά σ΄ αυτό που πάμε να 
κάνουμε, κι εγώ προσωπικά το δηλώνω ότι είμαι υπέρ της απελευθέρωσης όλων των 
ωραρίων αλλά ο καθένας δικαιούται το χρόνο του να ξεκουραστεί.  

Απευθύνω κ. Δήμαρχε προσωπική έκκληση σ΄ εσάς, για να μην αποτύχει ένα 
μέτρο που μπορεί με συγκεκριμένες προϋποθέσεις να έχει σε μεγάλο βαθμό την 
αποδοχή, μην καθιστούμε αυτούς τους επιχειρηματίες θέλοντας να τους κάνουμε το 
κέφι, γιατί την επομένη θα είστε στα δικαστήρια με τους περιοίκους. Γιατί ο κόσμος 
αν ήξερε ότι το ωράριο θα πάει 2 και 3 θα ήταν εδώ και θα φώναζε, γιατί δεν ξέρει ότι 
η παράταση του ωραρίου δεν συνεπάγεται υποχρεωτικά και επιπλέον όχληση και 
επιπλέον ταλαιπωρία. Αυτά τα πράγματα επιτυχαίνονται μέσα από το διάλογο. Ετσι 
όπως έχετε το θέμα, νομίζω ότι κάνετε τον καλό στους καταστηματάρχες, αύριο όμως  
θα βρείτε τους κατοίκους απέναντι. 

Κουρουζίδης: Όπως ήρθε το θέμα φαίνεται η προχειρότητά του, ούτε 
στοιχειωδώς δεν πέρασε από την επιτροπή, ούτε κλήθηκαν φορείς και εννοούσα 
Κίνηση Πολιτών, περίοικοι των περιοχών όπου υπάρχουν τα περισσότερα μαγαζιά. 
Βλέπω ότι καλυπτόμενοι από μία κοινοποίηση που είμαστε υποχρεωμένοι από το 
νόμο να την βάλουμε στις εφημερίδες,  όσοι έχουν λεφτά ή είναι συνδρομητές των 
εφημερίδων το γνωρίσανε, όσοι δεν είναι περιμένουν την μεγάλη μας απόφαση για 
ένα θέμα που δεν είναι άγνωστο. Οι καταστηματάρχες και τα προηγούμενα χρόνια το 
έβαλαν το θέμα και οι περίοικοι έθεσαν τα προβλήματα που δημιουργούνται και 
σήμερα υπάρχει μία ισορροπημένη κατάσταση. Εμείς εδώ δεν είμαστε να πάρουμε 
την πλευρά του ενός ή του άλλου, προσπαθούμε να βρούμε τη σωστή λύση. Σήμερα 
όμως, μ΄ αυτή την πρόταση που άκουσα, αποκλείοντας τους άλλους που μπορεί να 
έχουν άλλη  άποψη, προσπαθείτε να παρθεί μία απόφαση στην οποία βλέπω ότι 
υπάρχουν πολλά προβλήματα.  

Ολοι μας γνωρίζουμε ότι και στον πεζόδρομο τον παλιό, τα καταστήματα και 
στην  Κυριώτισσα δημιουργήθηκε πρόβλημα κι αν θέλουμε πραγματικά να δώσουμε 
λύση, να τους πούμε ξεκάθαρα – κάτι που δεν το είπαμε πριν τις εκλογές - ότι εμείς 
προτιθέμεθα, αν είμαστε στην εξουσία, να το πάμε 2 και 3. Το πρόβλημα που 
δημιουργείται δεν είναι το ωράριο και ούτε όλοι οι καταστηματάρχες. Είναι κάποιοι 
συγκεκριμένοι – πλειοψηφία ή μειοψηφία – οι οποίοι αυθαιρετούν και πηγαίνει με 
καταγγελία η Αστυνομία και τους καταγράφει. Διότι ποιος περίοικος θα έκανε την 
καταγγελία όταν υπάρχει ησυχία. Πολλοί συνάδελφοι απ΄ αυτήν και την 
προηγούμενη περίοδο ήταν απ΄ αυτούς που ενεργούσαν κατά των συγκεκριμένων 
μαγαζιών που τους δημιουργούσε το πρόβλημα. Κανένας όμως απ΄ αυτούς δεν είπε 
ότι τάχω με τον συγκεκριμένο επαγγελματία, αλλά από τη συγκεκριμένη λειτουργία 
του καταστήματος. Εάν σ΄ αυτά τα χρόνια, μέσα σ΄ αυτό το ωράριο, δεν υπήρχαν 
καταγγελίες και υπήρχε μία ισορροπία, θα ήμουνα απ΄ αυτούς που θα έλεγα να 
παραταθεί έως και 2 και 3 όπως δίνει το δικαίωμα ο Νόμος. Είχα όμως την ευκαιρία, 
σαν αντιδήμαρχος, να δω όταν πήγαινα να σφραγίσω ότι οι περισσότερες παραβάσεις 
ήταν απ΄ αυτό το συγκεκριμένο θέμα και υπήρχαν οι δικαιολογίες. 
M΄ αυτές τις παραβάσεις στις 2 και 3 τι θα γίνεται; Εχουμε αυτό το δικαίωμα να 
δώσουμε λύση εμείς με μία απόφαση. Εάν είχαμε σκοπό να κάνουμε παράταση 
έπρεπε να βάλουμε και τους όρους του παιχνιδιού. Ελεγχος από ποιους; Θα υπάρξουν 
καταγγελίες. Τι θα γίνει τότε; Η σφράγιση γίνεται μετά από ένα, δύο, τρεις μήνες ή 
τρεις παραβάσεις. Σ΄ αυτό το διάστημα θα έχουμε αντιμετωπίσει εμείς το πρόβλημα 
του συγκεκριμένου συμπολίτη μας. Και θα δώσω ένα χαρακτηριστικό παράδειγμα. 
Στο Σέλι, ένα κατάστημα, όχι μόνο το ωράριο δεν είναι νόμιμο αλλά έχει στη 
διαπασών όλα τα μηχανήματα. Εφόσον δεν υπάρξει καταγγελία δεν πηγαίνει η 



αστυνομία για έλεγχο. Εδώ όταν πηγαίνει η αστυνομία πηγαίνει επειδή υπάρχει 
συγκεκριμένη καταγγελία. Και δε νομίζω ότι οι συμπολίτες μας ενεργούν για λόγους 
εκδηκητικούς στους συγκεκριμένους επαγγελματίες. Γιαυτό θεωρώ ότι επειδή το 
θέμα έχει συζητηθεί κι έχουν παρθεί συγκεκριμένες αποφάσεις δε νομίζω ότι είμαστε 
σε θέση σήμερα έτσι πρόχειρα να πάρουμε θέση επί του θέματος. 

Μηλιόπουλος:  Παρόλο που σε πολλά σημεία συμφωνώ και καλύφθηκα από 
τους προλαλήσαντες, δυστυχώς πιστεύω ότι εδώ θα πρέπει να πάρουμε μία απόφαση, 
αν το μέτρο αυτό συμβάλλει ή όχι στην ανάπτυξη μιας πόλης. Κατ΄ εμέ πιστεύω ότι 
μειώνουμε όντως τις πιθανότητες των πολιτών για την μετακίνηση σε άλλες όμορες 
πόλεις που έχουν πάρει αποφάσεις τα Δημ. Συμβούλια. Δεύτερον αυτό που θέλουμε 
να αποφύγουμε να φροντίσουμε να γίνει πρόβλημα για τις υπόλοιπες πόλεις. Τρίτον, 
με το μέτρο αυτό μένει ζωντανή η πόλη μας ώστε γίνεται και σχετική διαφήμιση να 
προσέρχονται για διασκέδαση ξένοι πολίτες. Τέταρτον, δίνεται σε έναν μεγάλο 
αριθμό ανθρώπων δουλειά και απασχόληση σε τόσο δύσκολους καιρούς. Επειδή 
όμως θα πρέπει ταυτόχρονα να διασφαλίσουμε την ησυχία και ηρεμία των κατοίκων 
κι επειδή πιστεύω ότι οι καταστηματάρχες της πόλης και συνεπείς είναι και σώφρονες 
αλλά και νομότυποι και θα προσπαθήσουν να τηρήσουν τους όρους που 
προβλέπονται από το νόμο για την ομαλή λειτουργία των καταστημάτων τους, για τον 
λόγο αυτό θα ψηφίσω την παράταση του ωραρίου όπως εισάγεται στο Δημ. 
Συμβούλιο. 

Ουσουλτζόγλου: Και μ΄ αυτό το θέμα επιβεβαιώνετε όσα έλεγα πριν, ότι 
υπάρχει μία προχειρότης. Δεν είναι μόνο ένα εισηγητικό που λείπει αλλά λείπουν 
πολλά όπως και σ΄ αυτό το ζήτημα που είναι σοβαρό. Θα έπρεπε να ιεραρχείτε τα 
σοβαρά ζητήματα και να αντιμετωπιστούν πιο σοβαρά. Ερχονται λοιπόν και θέματα 
που δεν είναι ώριμα. Βρισκόμαστε σε ένα ζήτημα το οποίο θα έπρεπε να γίνει 
αντικείμενο συζήτησης και να υπάρξει μία κοινωνική συναίνεση δηλ. απ΄ όλες τις 
μεριές. Είναι βέβαια αστείο και κανείς δεν μπορεί να το δεχθεί στην αίθουσα, να 
απαιτεί κάποιος να σταματήσει η μουσική στις 10 η ώρα. Ξέρουμε τι ώρα βγαίνει ο 
κόσμος, τι ώρα βγαίνουν τα παιδιά μας και τι ώρα βγαίναμε εμείς. Πρέπει όμως το 
δικαίωμα που θα τους δώσουμε να διασφαλίζει όλες τις εγγυήσεις και εγγυητής θα 
είναι ο ίδιος ο Δήμος αν θέλουμε πραγματικά την κοινωνική συναίνεση. Πριν λίγο 
καιρό είχε λάβει η πλειοψηφία του Δημ. Συμβουλίου μία απόφαση για να δοθούν 
άδειες παντού, στην αγορά βέβαια αλλά σε ευρύτατο χώρο. Εχω την αίσθηση ότι 
έρχεται τόσο βιαστικά και πιεστικά αυτό το ζήτημα, γιατί επίκεινται κι άλλες άδειες 
και πρόκειται να ανοίξουν κι άλλα μαγαζιά, μιας και άνοιξε ο δρόμος και μιας και θα 
οξυνθεί το θέμα του ανταγωνισμού. Λοιπόν πιστεύω ότι κάποιοι προσπαθούν να 
χρησιμοποιήσουν συμπολίτες και καλούς φίλους που έχουν μαγαζιά, ενόψει της 
αύξησης του ανταγωνισμού που θα προκύψει. Ετσι λοιπόν κατά την άποψή μου, 
νομίζω ότι έρχεται το θέμα ουρανοκατέβατο και αντιδημοκρατικά. Το ζήτημα δεν 
αφορά μόνο τα καταστήματα. Για να προτείνεις όμως κάτι άλλο πρέπει να 
διασφαλίζεις τους όρους, από τη μια μεριά τα δικαιώματα όσων έχουν τα 
καταστήματα, όσων απασχολούνται σ΄ αυτά τα καταστήματα, των παιδιών μας στη 
διασκέδαση και μάλιστα σε μέρη όπου είναι γνωστοί οι καταστηματάρχες και 
μπορούμε να εμπιστευτούμε την πρόσβασή μας εκεί, αλλά βεβαίως και τα 
δικαιώματα των περιοίκων. Είναι σωστό αυτό που είπε ο κ. Κρυσταλλόπουλος, ότι τα 
παιδιά μας δεν θα πρέπει να φεύγουν σε άλλες πόλεις. Αλλά θα έπρεπε να προηγηθεί 
όλη αυτή η διαδικασία που είπα. Θα έπρεπε να συζητηθούν τα ζητήματα σφαιρικά 
και να μπουν κάποιοι όροι απ΄ όλες τις μεριές για να υπάρχει μία κοινή συναίνεση και 
να μπορέσουμε να προχωρήσουμε. Επιμένω λοιπόν ότι το θέμα τίθεται πρόχειρα, 
λαϊκίστικα, χωρίς σοβαρότητα και θα ζητήσω να αποσυρθεί και να επανέλθει. 

Γκαμπέσης: Είμαι βέβαιος ότι όλοι όσοι βρισκόμαστε σ΄ αυτήν την αίθουσα, 
όσοι κυκλοφορούμε στη Βέροια γενικότερα επισκεπτόμαστε και διασκεδάζουμε σ΄ 
αυτού του είδους τα καταστήματα, τα οποία έχουν άδεια λειτουργίας μουσικών 
οργάνων, αλλά σύμφωνα με το νομοθέτη όταν εμείς πηγαίνουμε να διασκεδάσουμε 



αυτά τα καταστήματα θα έπρεπε ήδη να είχαν κλείσει τα όργανα που παίζουν τη 
μουσική γιατί ο νομοθέτης δίνει άδεια λειτουργίας μέχρι τις 10 το χειμώνα και 11 το 
καλοκαίρι. Επομένως οι ίδιοι παρανομούμε και εθελοτυφλούμε συγχρόνως όταν 
συμμετέχουμε σε μία διαδικασία και μπαίνουμε στα καταστήματα και διασκεδάζουμε 
με μη νόμιμες διαδικασίες. 

 Επειδή όμως καμιά φορά οι νομοθέτες δεν έχουν και την κατάλληλη 
προσέγγιση με την πραγματικότητα, ή ίσως οι νόμοι να είναι πολύ παλιοί ή ίσως να 
φταίνε διάφορα άλλα θέματα και να υπάρχουν νόμοι που δεν συμβαδίζουν με το 
σήμερα και κατάντησε αυτή η αναχρονιστική ρύθμιση να είναι μια βιομηχανία όσον 
αφορά το γράψιμο των καταστημάτων και μάλιστα τέτοια που να μην ασχολείται με 
την ουσία του προβλήματος, αλλά να ασχολείται με το πιο επουσιώδες, αν ένα 
κατάστημα απαλά παίζει τη μουσική του αλλά να είναι παράνομο μετά τις 10.  

Εχουμε λοιπόν υποχρέωση να εναρμονίσουμε τη λειτουργία αυτών των 
καταστημάτων όσον αφορά το ωράριο που θα μπορούν να κάνουν χρήση των 
μουσικών οργάνων και να μη σύρουμε τους καταστηματάρχες σε περιπέτειες, αλλά 
να τους βοηθήσουμε ώστε απαλύνοντας αυτό το μεγάλο πρόβλημα, που καμιά φορά 
φτάνει και μέχρι το κλείσιμο των επιχειρήσεων να ανοίξουμε ένα διάλογο μαζί τους 
και να δείξουμε ότι εμείς δείχνουμε κατανόηση και προτείνουμε σαν Δημ. Συμβούλιο 
αυτό το οποίο ούτως ή άλλως λειτουργεί εκ των πραγμάτων αλλά κι αυτοί με τη 
σειρά τους πρέπει να δείξουν κατανόηση σ΄ αυτούς που μένουν δίπλα και 
ενοχλούνται από τη δυνατή ένταση. 

 Και να πούμε κι ένα άλλο πρόβλημα, το οποίο δυστυχώς το παρατηρούμε 
στην πόλη μας. Πρέπει να υπάρξει αστυνόμευση. Οι μεσημεριανές βόλτες της 
αστυνομικής δύναμης που γίνεται για το θεαθήναι  δεν έχουν καμία σχέση με την 
αστυνόμευση και τη λειτουργία έξω από τους όρους της ηχορύπανσης ή 
οποιωνδήποτε άλλων παραβατικών στοιχείων που κυκλοφορούν τη νύχτα και τα 
στοιχεία αυτά κάνουν δύσκολη τη ζωή μας. Γιατί δεν είναι μόνο η ηχορύπανση που 
προκαλεί ένα κατάστημα αλλά και οι παρέες πίνουν, τα σπάνε, μεθάνε, έξω από τα 
καταστήματα, στα πάρκα και δεν έχω διαπιστώσει άμεση επέμβαση της αστυνομίας 
σε καμία των περιπτώσεων. Πρέπει να ελεγχθούν οι παραβάτες, να ελέγχονται αυτοί 
που ηχορυπαίνουν, να ελέγχονται τα καταστήματα που δημιουργούν πρόβλημα στην 
κοινωνία της πόλης αλλά όχι για λόγους επουσιώδεις. Και θεωρώ ότι είναι το πιο 
άδικο να κλείνει ένα κατάστημα επειδή έχει παραβεί την άδεια λειτουργίας των 
ηχητικών οργάνων ή επειδή δεν πλήρωσε το χαράτσι που έχουν «εφεύρει» τα 
αφεντικά της μουσικής με το θέμα των δικαιωμάτων. Είναι κρίμα καταστήματα που 
διασκεδάζουμε όλοι μας, γνωρίζουμε την ποιότητά τους, εμπιστευόμαστε εκεί τα 
παιδιά μας να τα κυνηγάμε μ΄ αυτόν τον τρόπο. 

 Πρέπει επιτέλους να προσαρμοστούμε με την πραγματικότητα και να 
καθίσουμε όλοι στο ίδιο τραπέζι για τις καλύτερες συνθήκες λειτουργίας του όλου 
συστήματος της νύχτας. Χαίρομαι που επιτέλους έχουμε συνομιλητές οργανωμένους 
και υπεύθυνα μπορούμε να συζητήσουμε και να δώσουμε λύσεις σ΄ όλα τα 
προβλήματα που τυχόν θα προκύψουν από τώρα και στο εξής. Ψηφίζω αυτό που 
προτείνει η επιτροπή. 

Σιδηρόπουλος: Καταρχήν πρέπει να πω ότι πολλά από αυτά που ακούστηκαν 
από τους συναδέλφους είναι απόψεις που κι εγώ ενστερνίζομαι. Και παρά το γεγονός 
ότι είμαι παθών πολλά χρόνια και θα μπορούσα να μιλάω ολόκληρες ώρες για τα 
προβλήματα που έχουν δημιουργηθεί την τελευταία 20ετία μ΄ αυτά τα καταστήματα, 
εντούτοις θα προσπαθήσω να είμαι σύντομος και για λόγους αρχής θα καθαρίσω τη 
θέση μου και θα πω ότι είμαι αρνητικός. Θα σημειώσω κι ένα παράδοξο φαινόμενο. 
Οσοι μίλησαν και οι περισσότεροι ήταν υπέρ του αιτήματος των καταστηματαρχών, 
κανένας δεν κάθεται σ΄ αυτές τις γειτονιές που υπάρχουν αυτά τα καταστήματα. 

 Το θέμα είναι παλιό. Ξεκίνησε από τον πεζόδρομο της οδού Κοντογεωργάκη, 
σ΄ ένα δρόμο 100 μέτρων, 500, 800 και 1000 άτομα, νεαροί ως επί το πλείστον, 
συνωστίζονταν, καπνίζοντας, συζητώντας, φωνασκώντας, βωμολοχώντας, άλλοι 



καθήμενοι οι περισσότεροι όρθιοι σε σημείο να μη μπορείς να περάσεις για να πας 
σπίτι σου. Να βλέπεις τους περιοίκους να κλείνονται στα σπίτια τους και να μη 
μπορούν να βγουν στα μπαλκόνια τους. Πολλές φορές έγιναν συζητήσεις στο Δημ. 
Συμβούλιο, πολλές φορές αναγκάστηκα να συνεργαστώ με τους περιοίκους και να 
δημοσιογραφήσω αλλά τίποτα ουσιαστικά δεν έγινε. Πιστεύετε κ. Κρυσταλλόπουλε 
να δουλεύετε κατ΄ αυτόν τον τρόπο χωρίς να ενοχλείτε τον κόσμο; Προσπαθείτε να 
μας πείσετε ότι όλα αυτά είναι σωστά, δίκαια κι ότι δεν θα ενοχλήσουν τον κόσμο 
που μένει σ΄ αυτές τις γειτονιές; Από μεν την Κοντογεωργάκη η μόδα έφυγε, πήγε 
στην οδό Ελλης και τελικά πήγε Κυριωτίσσης. Σκέφτεστε καθόλου αυτούς τους 
ανθρώπους που μένουν σ΄ αυτά τα σπίτια; Τι χρωστάνε αυτοί οι άνθρωποι να 
υποφέρουν επειδή εσείς θέλετε να δουλέψετε. 

 Ζητάτε να σας δώσουν παράταση ωραρίου για να παίζει η μουσική σας. 
Μήπως μέχρι τώρα δεν έπαιζε; Ηταν μέχρι τις 10 η ώρα και στις 2-3 η ώρα 
ακουγόταν, όχι μόνο μέσα στο μαγαζί αλλά 500 χλμ μακριά. Δεν θέλω να πω πολλά 
πράγματα, οφείλω όμως να σημειώσω ότι αυτό το έγκλημα έχει διαπραχθεί πριν 
πολλά χρόνια, συντηρήθηκε από τις προηγούμενες Δημ. Αρχές και παρακαλώ να μην  
συνεχίσει να υφίσταται και από τη δική μας Δημ. Αρχή. 

Δημούλα: Θεωρώ απαραίτητη την παράταση του ωραρίου λειτουργίας 
μουσικής των καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. Είναι πάρα πολλές 
οικογένειες που ζουν από αυτά τα καταστήματα, ιδιοκτήτες και υπάλληλοι και δεν 
είναι δυνατόν να αφαιρούνται οι άδειες των καταστημάτων αυτών με τρεις 
παραβάσεις σε μία εποχή τόσο δύσκολη οικονομικά. Κι επίσης, όπως είπε ο κ. 
Κρυσταλλόπουλος, θέλουμε να παιδιά μας κοντά μας, στην πόλη μας. Η διασκέδαση 
στην Ελλάδα αρχίζει πάντα μετά τις 11. Και ήδη πολλοί Δήμοι έχουν δώσει 
παράταση του ωραρίου. Αλλιώς η πόλη μας θα είναι μία νεκρή πόλη. Ηδη, λόγω της 
οικονομικής κρίσης, είναι σχεδόν άδεια τα μαγαζιά μετά τις 10. Αν αρχίσουν να 
κλείνουν λόγω του ότι έχουν κάνει παραβάσεις, θα έχει πλέον την εικόνα, 
στοιχειωμένης, έρημης περιοχής. Και είναι κρίμα, όταν τον τελευταίο καιρό κάνουμε 
τόσο μεγάλη προσπάθεια ανάπτυξης οικονομικής και τουριστικής. Θέλουμε μία πόλη 
ζωντανή και χαρούμενη. Και είμαι σίγουρη ότι από την πλευρά των 
καταστηματαρχών θα υπάρχει ο ανάλογος σεβασμός στον πολίτη με ελεγχόμενη την 
ένταση της μουσικής τις πιο πρωινές ώρες. 

Γεωργιάδης: Αν και είμαι πολύ επιφυλακτικός, επειδή έχω ακούσει στο 
παρελθόν πολλές διαμαρτυρίες συμπολιτών περιοίκων των διαφόρων κέντρων 
διασκεδάσεως οι οποίοι υποφέρουν από την ένταση της μουσικής και η ζωή τους 
γίνεται δύσκολη, είτε είναι εργαζόμενοι είτε μαθητές. Θα πω ναι στο αίτημα για 
παράταση της ώρας με την προϋπόθεση να γίνεται αυστηρός έλεγχος όχι όμως στα 
λόγια, αν και είμαι σίγουρος ότι έτσι θα γίνει. Εγώ το έλεγα και την τετραετία 1999 – 
2002, όλα με αμοιβαία κατανόηση γίνονται. Είναι αλήθεια ότι ειδικά οι 
καταστηματάρχες της περιοχής Κυριώτισσας έχουν κάνει μεγάλη προσπάθεια για τη 
μείωση της έντασης της φωνής. Κι αυτό δεν περνά απαρατήρητο. Ποιος δεν θέλει να 
δουλέψουν οι καταστηματάρχες; Και μάλιστα δίνουν δουλειά σε παιδιά μιας νεκρής 
πολιτείας. Αλλά αυτοί δεν πρέπει ποτέ να ξεχάσουν ότι κάποιοι άνθρωποι 
σηκώνονται η ώρα 5 για να κλαδέψουν ή να μαζέψουν ροδάκινα και κάποια παιδιά 
θέλουν να δουν τα όνειρα των γονιών τους και τα δικά τους να γίνονται 
πραγματικότητα, να γίνουν φοιτητές. Κι αυτά τα όνειρα κανένας καταστηματάρχης 
δεν πρέπει να τα κόψει. 

Ορφανίδης: Θα ήθελα να ξεκινήσω με μία σύντομη προεκλογική εμπειρία 
μου. Κάπου είχα πάει να μιλήσω και είχαμε μείνει 5-6 άνθρωποι και πετάγεται 
κάποιος κύριος και με ρωτάει: «κ. Ορφανίδη στα καφενεία πάτε;», η απάντησή μου 
ήταν πολύ λίγο, «στα μπαράκια πάτε;», η απάντησή μου ήταν σχεδόν καθόλου. Και 
με απαντάει, ακόμη δεν είχα προλάβει να τελειώσω: «Και θέλετε να βγείτε 
Δήμαρχος;». Σήμερα το κατάλαβα λίγο παραπάνω από τις τοποθετήσεις των 
συναδέλφων και από την πίεση των επιχειρηματιών. Εχουμε μέχρι τώρα και σαν 



Δήμος και σαν υπηρεσίες καταστρατηγήσει τα πάντα. Εχουμε κάνει τη χρήση των 
καταστημάτων λάστιχο και από καφενείο έχουν γίνει μπαράκι. Το αντίστροφο λίγο 
δύσκολο. Εχουμε κάνει λάστιχο τη χρήση γης μέσα στη Βέροια, δηλ. που 
επιτρέπονται και που όχι. Το καταστρατηγήσαμε κι αυτό κι αποφασίσαμε καλώς ή 
κακώς να δώσουμε άδειες και μάλιστα τελευταία παντού. Σήμερα έρχονται και μας 
ζητάνε την ελευθεροποίηση του ωραρίου. Ηδη με τον περιορισμό που ίσχυε μέχρι τις 
11, πρακτικά τα μαγαζιά λειτουργούσαν μέχρι όσο ήθελαν. Αν έμπαινε μέσα κανένας 
αστυνόμος χαμήλωναν λίγο την ένταση. Φαντασθείτε να δώσουμε πλήρη 
απελευθέρωση σ΄ αυτούς τους επιχειρηματίες και να κάνουν ότι θέλουν. Εγώ αν ήταν 
κέντρα διασκέδασης, 3 έλεγαν αυτοί, 6 θα έλεγα εγώ. Σήμερα οι περισσότερες άδειες 
αυτών των καταστημάτων δεν είναι κέντρα διασκέδασης. Πολύ λίγα είναι και σ΄ 
αυτές τις περιοχές που έχουν μεγάλες οικονομικές απολαβές δεν είναι κανένα. Αφού 
κάναμε λοιπόν λάστιχο τα άλλα, να κάνουμε κι αυτό, αυτός όμως ο πολίτης τι άμυνες 
θα έχει και τι άμυνες του δίνουμε εμείς. Δεν μπορεί εύκολα να αλλάξει γειτονιά, είτε 
οικονομικά είτε συναισθηματικά. Στην όλη τοποθέτηση του εκπροσώπου τους να 
απαντήσω. Μιλούσε για 240 επιχειρηματίες και για 2000 εργαζομένους. Και ρωτώ 
αυτοί οι 2.000 εργαζόμενοι με τι συνθήκες εργασίας δουλεύουν στα μαγαζιά σας 
κύριοι επιχειρηματίες. 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι ξεφεύγετε από το θέμα. Το θέμα το εισήγαγε 
συγκεκριμένα ο κ. Αντιδήμαρχος, το τι είπε ο κ. Κρυσταλλόπουλος δεν είναι θέμα 
της εισηγήσεως. Προσπαθήστε να εστιάσετε το θέμα. 

Ορφανίδης: Είμαι μέσα στο θέμα. Επιγραμματικά λοιπόν και το 
επαναλαμβάνω. Ποιες είναι οι συνθήκες αυτών των παιδιών, τα περισσότερα 
ανήλικα, και με τι ασφάλειες και με τι αποδοχές. Εάν εμείς δεν μπορούμε να 
κρατήσουμε τα παιδιά μας στη Βέροια, δεν λέω να τα κρατήσουμε μακριά από τα 
μπαράκια, τότε είμαστε ανίκανοι. Απ΄ όλα αυτά τα μαγαζιά, πλην της Ελλης, τα 
περισσότερα είναι σε πολυκατοικίες. Ποια έχουν τέτοιες καλές ηχομονώσεις και 
κατασκευή που δεν θα ενοχλήσουν έστω και με τον χαμηλότερο θόρυβο; Επειδή εγώ 
σε τέτοια αιτήματα δεν συμφωνώ και με τέτοιες τακτικές δεν θέλω να γίνω Δήμαρχος 
θα διαφωνήσω ριζικά και κάθετα σε μία ακόμη απελευθεροποίηση αυτών των 
καταστημάτων και με τον τρόπο που λειτουργούν. 

Παπαστεργίου: Θεωρώ ότι το θέμα καλύφθηκε. 
Κεχαγιόγλου: Με κάλυψε ο κ. Γκαμπέσης και η κα Δημούλα. Θα ψηφίσω 

υπέρ της παράτασης γιατί δεν μπορούμε να είμαστε συνεργοί επ΄ άπειρον της 
νομιμότητας στις 10 παρά 5 και της παρανομίας στις 10 και 5. 

Δήμαρχος: Ουρανοκατέβατο το θέμα, αντιδημοκρατικά εισάγεται, πρόχειρα, 
λαϊκίστικα και πολλά άλλα που ακούστηκαν από συναδέλφους. Εκλεισα 30 χρόνια 
στην Τοπική Αυτοδιοίκηση με διάφορες ειδικότητες. Μια ζωή άκουγα στην αίθουσα 
του Δημ. Συμβουλίου, αλλά όχι μόνο σ΄ αυτήν να δοθούν αρμοδιότητες στους 
Δήμους. Δειλά δειλά στην αρχή και μαζικά, όσο περνούσε ο καιρός δόθηκαν 
αρμοδιότητες από τις εκάστοτε κυβερνήσεις στην Τοπική Αυτοδιοίκηση. 

 Σε μία Αυτοδιοίκηση που άλλες φορές ήταν ανίκανη να υλοποιήσει τις 
αρμοδιότητες, άλλη φορά δεν ήθελε να τις υλοποιήσει, να τις ασκήσει, άλλη φορά δεν 
μπορούσε γιατί δεν είχε την υλικοτεχνική υποδομή, το ανάλογο στελεχιακό δυναμικό 
και άλλοτε κρυβόταν πίσω από το δάχτυλό της. Και φυσικά σε μία Τοπική 
Αυτοδιοίκηση που το κράτος φρόντισε τα τελευταία χρόνια να περάσει αρμοδιότητες 
«λάντζας», ότι δηλ. δεν είχε πολιτικό όφελος για το κράτος, ότι «βρωμούσε» για το 
κράτος, τόριχνε στην Τοπ. Αυτοδιοίκηση, χωρίς να την ενισχύει με το στελεχιακό 
δυναμικό αλλά και χωρίς να της δίνει οικονομικούς πόρους. Ετσι έγινε και μ΄ αυτήν 
την αρμοδιότητα που δόθηκε πριν μια δεκαετία και κάτι. Δεν θέλησε όμως να δώσει 
ολόκληρη την αρμοδιότητα το κράτος ή γιατί δεν την είχε εμπιστοσύνη την Τοπ. 
Αυτοδιοίκηση ή γιατί ήθελε να ασκεί αυτό και να ωφελείται το ίδιο το κράτος από τα  
πολιτικά οφέλη που θα παρήγαγε η αρμοδιότητα αυτή. Γιατί έχει αυτή η αρμοδιότητα 
πολιτικά οφέλη σ΄ αυτόν που την ασκεί και δημιουργεί πελατειακή σχέση κι όποιοι 



είναι επιστήμονες σ΄ αυτή την σχέση την ασκούν κατά τον καλύτερο τρόπο. Ετσι 
δυστυχώς γινόταν στο παρελθόν και στο Δήμο μας και σε πολλούς Δήμους της χώρας 
μας. Μια σειρά δήμαρχοι κάθισαν στο εδώλιο του κατηγορουμένου γιατί δεν 
άσκησαν την αρμοδιότητα αυτή όπως έπρεπε να την ασκήσουν. Γνωρίζετε ότι ήμουν 
στην επιτροπή θεσμών σύνταξης του νέου δημοτικού κώδικα. Σ΄ όλες τις 
συνεδριάσεις μας έτρωγε πολλές ώρες για το αν θα πρέπει να κρατήσουμε αυτή την 
αρμοδιότητα στην Τοπική Αυτοδιοίκηση ή να την δώσουμε πίσω στο Κράτος να την 
ασκήσει αυτό. Τελικά πέρασε και θα περάσει στη Βουλή το νομοσχέδιο του Δημ. 
Κώδικα και θα ασκεί την αρμοδιότητα αυτή η Τοπ. Αυτοδιοίκηση. Πριν λίγα χρόνια 
εκδόθηκε ένα προεδρικό διάταγμα και φωνάζαμε στην Αντιπολίτευση στις αρχές του 
΄99 όταν η προηγούμενη Δημ. Αρχή αναγκαζόταν να σφραγίσει καταστήματα και 
είχαμε αντιδικίες και μεταξύ μας και καταστηματάρχες και λέγαμε αν δεν πάρουμε 
την αρμοδιότητα του ελέγχου εμείς, τζάμπα την έχουμε την άλλη αρμοδιότητα. 
Ολοκληρωμένη αρμοδιότητα χορήγηση άδειας – έλεγχο άδειας – ανάκληση της 
άδειας, σφράγιση του καταστήματος. Δεν μπορεί δύο Αρχές να ασκούν μία 
αρμοδιότητα, δεν μπορεί ο Δήμος να είναι ο καλός που χορηγεί την άδεια, ο 
αστυνομικός να είναι ο κακός που ελέγχει και στη συνέχεια ο Δήμος πάλι ο κακός 
που αφαιρεί την άδεια. Πέρασε πολύς καιρός όταν βγήκε το Προεδρικό Διάταγμα για 
την ίδρυση και λειτουργία της Δημοτικής Αστυνομίας, γιατί τότε μόνο θα είχε η 
Τοπική Αυτοδιοίκηση την αρμοδιότητα ολοκληρωμένα όταν θα συγκροτούσαν όλοι 
οι Δήμοι Δημοτική Αστυνομία και θα ασκούσαν και τον έλεγχο αυτών των 
αρμοδιοτήτων. Δυστυχώς όμως μέχρι και σήμερα και δεν ξέρω και μέχρι πότε θα 
ταλανιζόμασταν στους Δήμους, αν θα μας δώσουν αυτή την αρμοδιότητα και σε 
πόσους Δήμους. Γιατί το πνεύμα που επικρατεί είναι ότι αυτοί οι Δήμοι που ήδη 
ζήτησαν έγκαιρα και θα προκηρυχθούν θέσεις Δημοτικής Αστυνομίας θα ασκούν και 
την αρμοδιότητα. Στους άλλους Δήμους θα την ασκεί η άλλη Αστυνομία. Αυτό όμως 
είναι θέμα που θα το λύσει ο νέος Δημοτικός Κώδικας και θα δούμε πως θα ασκούμε 
την αρμοδιότητα. Χρειάζεται πολιτικό θάρρος να πάρεις μία απόφαση που άλλους 
τους ευνοεί και άλλους όχι. Οι καταστηματάρχες είναι αδέλφια μας, είναι φίλοι μας 
είναι γείτονές μας, στα καταστήματα αυτά δουλεύουν συμπολίτες μας και υπάρχει μία 
δραστηριότητα είτε θέλουμε να την παραδεχθούμε είτε όχι, οικονομική ανάπτυξη 
μέσω αυτών των καταστημάτων. Γιατί γιαυτά τα καταστήματα πολιτικοί μηχανικοί 
εκδίδουν τις άδειες, γιαυτά τα καταστήματα δικηγόροι φτιάχνουν τα συμφωνητικά, 
για να γίνουν τεχνίτες της πόλης μας, από άλλα καταστήματα της πόλης μας 
προμηθεύονται υλικά. Δεν είναι περιθωριακοί οι καταστηματάρχες ή αυτοί που 
δουλεύουν εκεί ούτε ειδική κατηγορία είναι. Δύο όψεις έχει το θέμα και την νομική 
και την ουσιαστική. Μια αναχρονιστική διάταξη της δεκαετίας του ΄80, που είναι 
αντιγραφή μιας άλλης αναχρονιστικότερης της δεκαετίας του ΄50, όταν δεν υπήρχε 
ηλεκτρικό ρεύμα στις πιο πολλές περιοχές της Ελλάδας, κάποιος έβγαλε μία διάταξη 
να κλείνουν τα μαγαζιά 11 η ώρα το βράδυ τα κλειστά και 10 τα υπαίθρια. Κανένας 
όμως δεν έχει το πολιτικό θάρρος να πει ότι άλλαξε η κοινωνία και οι συμπεριφορές 
ότι γίναμε Ευρώπη τώρα. Παλιότερα υπήρχαν σε κάθε γωνιά κέντρα διασκέδασης 
στην Ελλάδα και σ΄ αυτήν την πόλη υπήρχαν καμιά δεκαπενταριά, τώρα όμως 
υπάρχουν μόνο τρία και λειτουργούν τρεις μέρες την εβδομάδα, δεν λειτουργούν 
κάθε μέρα όπως παλιότερα. Τώρα συγκεντρώθηκαν σε κάποιους δρόμους και 
λέχθηκαν πολλά λόγια και από μαγαζάτορες και από ιδιοκτήτες κατοικιών. Ολοι 
πρέπει να οργανωθούμε και να συνυπάρξουμε. Να βάλουμε όλοι νερό στο κρασί μας. 
Τη λύνουμε σήμερα μ΄ αυτήν την εισήγηση και όχι γιατί αυτή την απόφαση την 
πήραν κι άλλα Δημ. Συμβούλια. Κάθε Δημ. Συμβούλιο έχει το δικό του κοινωνικό 
και πολιτικό γίγνεσθαι και με βάση αυτό λαμβάνει τις αποφάσεις. Που είναι το 
πρόβλημα; Στο ωράριο ή στην ένταση. Δεν είναι το ωράριο. Είτε το θέλουμε, είτε δεν 
το θέλουμε το ωράριο σ΄ αυτά τα καταστήματα, καλώς ή κακώς, κακώς για μένα, 
είναι στις 6 το πρωί. Και δήμαρχοι δεν γίνονται αυτοί που πάνε στα καφενεία ή στα 
μπαράκια. Δήμαρχοι γίνονται αυτοί που έχουν ολοκληρωμένο, το παρουσιάζουν 



στους συμπολίτες και κρίνοντας την ιστορία του καθενός, όχι την κομματική πολλές 
φορές ταυτότητα και όχι μόνο του Δημάρχου αλλά και όλου του συνδυασμού του 
ψηφίζουν οι συμπολίτες. Γιατί δεν κερδίζει ο Δήμαρχος τις εκλογές, τις κερδίζει ο 
συνδυασμός. Προχθές στο Χώρο Τεχνών ο Δήμος κάλεσε τη συμφωνική ορχήστρα 
της Θεσσαλονίκης και είδα μέσα με μεγάλη μου θλίψη να είναι καμιά 100 άνθρωποι. 
Δεν μας προβληματίζει αυτό το πράγμα και τι φταίει που δεν ήρθαν περισσότεροι; 
Χωρίς φόβο και πάθος και χωρίς να είμαι αλλά κι αν θα είμαι δεν θα ντρέπομαι να το 
πω, θαμώνας αυτών των καταστημάτων, κι αν ψήφιζα ως δημοτικός σύμβουλος, αλλά 
έχει πιο μεγάλη βαρύτητα να λέει ένας Δήμαρχος εισηγούμαι να είναι 2 η ώρα το 
ωράριο λειτουργίας για τα υπαίθρια καταστήματα και 3 η ώρα χειμώνα – καλοκαίρι 
τα κλειστά καταστήματα.  

Σεβόμενος όλους τους συμπολίτες, εγώ θα είμαι αυτός που θα ασκήσω την 
αρμοδιότητα, ανάκλησης, αφαίρεσης, γιατί δεν φοβήθηκα να πάρω αυτή την 
αρμοδιότητα στη Δημαρχιακή Επιτροπή, γιατί  ψηφίζω στη Δημαρχιακή Επιτροπή 
και να ανακληθούν άδειες και να σφραγισθούν καταστήματα όσα δεν 
συμμορφώνονται, όμως σε καμία περίπτωση δεν θα κρυφτώ πίσω από το δάχτυλό 
μου για να δώσω το δικαίωμα στον τάδε αστυνομικό ή στον τάδε κάτοικο μιας 
πολυκατοικίας επειδή τάχει βάλει με έναν καταστηματάρχη να τον σβήνει μέσα σε 
έναν μήνα. 3 παραβάσεις σ΄ ένα χρόνο, στις 10 και 5 γράψιμο, σφραγίζεται ένα 
κατάστημα, σβήνει ένας καταστηματάρχης, κλείνει μία επιχείρηση, δεν τρωνε ψωμί 
4-5 οικογένειες, γιατί σ΄ όλα αυτά τα καταστήματα, υπάρχουν και μεγάλα, 
απασχολούνται πολλά άτομα στην πόλη μας. 
Εισηγούμαι το ωράριο που είπα και πιστεύω ότι και οι συνάδελφοι, χωρίς να θέλω να 
τους παρασύρω και δεν μ΄ ενοχλεί καθόλου αν δεν είναι ομόφωνη η απόφαση, δεν 
επιζήτησα ποτέ την ομοφωνία στις αποφάσεις, σέβομαι την αντίθετη άποψη όσο κι αν 
δεν είναι ίδια με τη δική μου. Η ιστορία και ο καιρός θα μας κρίνει όλους. Γρήγορα 
περνά η τετραετία, γρήγορα θα δώσουμε το δικαίωμα στους συμπολίτες μας σ΄ 
αυτούς που θα είναι ευνοϊκή η ρύθμιση και σ΄ αυτούς που δεν θα είναι. Εκείνο που θα 
παρακαλέσω στα καταστήματα αυτά να σεβαστούν τους συμπολίτες μας, γιατί για 
την ένταση της μουσικής, όπως κάθετος και ξεκαθαρος ήμουνα με την εισήγησή μου 
αυτή για παράταση του ωραρίου, τόσο ξεκάθαρος και σκληρός θα είμαι μ΄ αυτούς 
που δεν θα σεβαστούν την ηχορύπανση. 

Πρόεδρος: Κ. Δήμαρχε, διαδικαστικά θέλω να τοποθετηθείτε επί της 
προτάσεως της κας Ουσουλτζόγλου για αναβολή. 

Δήμαρχος: Δεν συμφωνώ για καμιά αναβολή. Το Δημ. Συμβούλιο είναι 
πολιτικό όργανο, είναι θέμα που απασχολεί την κοινωνία της πόλης μας, πολύ 
περισσότερο αυτούς που ασχολούνται με τα κοινά, τους αιρετούς, που όφειλαν να 
γνωρίζουν κι έχουν θέση για τα προβλήματα, απλά θέλουν για άλλη μία φορά να 
ξεφύγουν, για άλλη μία φορά να συζητήσουν, θέλουν για άλλη μία φορά να περάσουν 
τη δική τους λογική για ένα μικρό θέμα, είναι νομιμοποίηση μιας αυθαιρεσίας που 
έπρεπε να είχε γίνει εδώ και πολλά χρόνια. 

Πουλασουχίδης: Δεν περίμενα να αλλάξετε σ΄ αυτά που μας είπατε. Πρέπει να 
μάθετε να συζητάτε επί της ουσίας. Νομίζω ότι εσείς το ξέρετε ότι αυτό που πάμε να 
κάνουμε σήμερα είναι μία διαδικασία που δεν τηρήθηκε. Δυστυχώς για να επιβάλλετε 
την δική σας άποψη θα μας αναγκάσετε να ψηφίσουμε αντίθετα απ΄ αυτά που 
πιστεύουμε. Εκμεταλλευόμενοι δε το γεγονός ότι σήμερα είναι εδώ μόνο 
καταστηματάρχες και πολλοί συνάδελφοι όπως κι εγώ επηρεάζομαι και δεν θέλω να 
έρθω αντίθετος στα συμφέροντά τους γιατί είναι και φίλοι μου. Αλλά από την άλλη 
δεν μου αρέσει πέντε πράγματα που υποσχέθηκα στον εαυτό μου όταν ασχολήθηκα 
με την Τοπ. Αυτοδιοίκηση να τα αφήνω στην άκρη για φιλίες, για παρέες ή για 
μικροσυμφέροντα. 

 Οντως αυτή η διάταξη είναι αναχρονιστικότατη κι έχει ξεπεραστεί σε πολλά 
θέματα, όχι μόνο στο ωράριο. Αυτό που λέει η μουσική να είναι χαμηλή για να είναι 
ευχάριστη η ατμόσφαιρα στην αίθουσα. Σήμερα αυτό έχει ξεπεραστεί. Η μουσική για 



να είναι ευχάριστη μέσα στην αίθουσα πρέπει να είναι δυνατή. Το κακό όμως είναι 
ότι δεν πρέπει να είναι δυνατή έξω. Αυτό δυστυχώς δεν ξεπεράστηκε κ. Δήμαρχε και 
δεν εξηγήσατε τι εισηγείστε, ότι 2 και 3 η ώρα θα βγαίνουν οι πρίζες ή μέχρι τότε θα 
είναι νόμιμο και θα συνεχίζουν και άλλες δύο ώρες το παράνομο; Το είπατε ότι 
κύριοι 2 η ώρα θα βγάζετε τις πρίζες; Δεν το είπατε. Το είπατε αυτό που κάνουν 
πολλοί από τους επιχειρηματίες που έχουν διπλές πόρτες και άνθρωπο στην πόρτα, 
όταν βγαίνει κάποιος να μη διαχέεται η μουσική έξω γιατί αυτοί σέβονται τους 
περίοικους αλλά υπάρχουν κι άλλοι που δεν τους σέβονται και κοιτάνε την εύκολη 
κατασκευή, το φτηνό κόστος και δεν υπάρχουν μελέτες ηχοπροστασίας. Είπατε κ. 
Δήμαρχε αρμοδιότητες χωρίς τις αντίστοιχες αρμοδιότητες ή ελεγκτικούς 
μηχανισμούς. Ποιους ελέγχει τις μελέτες ηχοπροστασίας από τον Δήμο; Μιλάτε για 
κάτι που το ρυθμίζετε σήμερα εσείς, σε λίγο το Δημ. Συμβούλιο με το νέο Δημοτικό 
Κώδικα θα βρεθεί αντιμέτωπο μ΄ αυτό το θέμα. Γιατί τότε πρέπει να ορίσει το Δημ. 
Συμβούλιο το ωράριο λειτουργίας των καταστημάτων, δεν θα το ορίζει η υγειονομική 
διάταξη κι εμείς θα έρθουμε να τροποποιήσουμε ή να μην κάνουμε τίποτε και να το 
αφήσουμε όπως έχει. Θαρθούμε αντιμέτωποι ο καθένας μας και όλοι μαζί συνολικά 
μ΄ αυτό το θέμα. Το ζητούμενο είναι ότι σήμερα φέρνετε ένα θέμα χωρίς να έχετε εδώ 
τον κόσμο να σας φωνάζει αγριεμένος, όπως θυμάμαι σε πολλά δημοτικά συμβούλια, 
ερχόταν ο κόσμος και φώναζε αγριεμένος και πολλές φορές συζητώντας με τους 
καταστηματάρχες, οι ίδιοι έδειχναν με το δάχτυλο ποιοι χαλάνε την πιάτσα. Τι θα 
γίνει κ. Δήμαρχε μ΄ αυτούς που χαλάνε την πιάτσα; Θα τους αφαιρεθούν οι άδειες; 
Αφού λοιπόν φαίνεται δεδομένο ότι θα περάσει το ζήτημα θα περάσει.  

Αλλά επαναλαμβάνω να μη μας βάζετε όλους συνολικά σε ένα φαινόμενο που 
θα μας βρει αντίθετους με πολλούς συνδημότες, μη μας φέρνετε αντίθετους, μην 
έρχεστε αντίθετος κι εσείς και κυρίως για σας κάντε ό,τι θέλετε με τους 
καταστηματάρχες όμως μην το κάνετε, γιατί αυτό πετυχαίνετε μ΄ αυτόν τον τρόπο 
που εισάγετε το θέμα.  

Δυστυχώς εισάγετε το θέμα κατά τρόπο που θα δημιουργήσει προβλήματα, 
ενώ θα μπορούσε να λυθεί αν είχαν προηγηθεί πέντε κινήσεις. Ευρεία δημοσιοποίηση 
του θέματος, διάλογος μ΄ όποιον είχε άποψη ή είχε πρόβλημα, διάλογος με τα 
συνοικιακά συμβούλια που ξέρουν τι γίνεται στην περιοχή τους, διάλογος με τις 
αρχές της πόλης που ξέρουν και τα συμφέροντα, είναι και δημότες και ξέρουν και τις 
ανάγκες της πόλης και μετά να έρθουμε ήρεμα και ωραία και να καταλήξουμε. Δεν 
θα ήμουν εγώ ποτέ αντίθετος να ασκήσω μία αρμοδιότητα που τη λέτε «λάντζα» ή 
που με φέρνει αντίθετο και με κάνει κακό. Αυτή την αρμοδιότητα θέλω να την ασκώ 
γιατί θέλω στην πόλη μου να έχω άποψη και να μπορώ να διαμορφώνω απόψεις. 

Κουρουζίδης: Στο συγκεκριμένο θέμα χαίρομαι που έχετε τελικά κ. Δήμαρχε 
μία πρόταση. Πήρατε ξεκάθαρη πρόταση με ποιους είσαστε σ΄ αυτή την πόλη και 
αγνοήσατε όλους τους άλλους, συγγενείς, φίλους, εργαζόμενους, γιατί δεν τους 
καλέσατε σε διάλογο. Ο Δήμος έχει υποχρέωση να εφαρμόζει ευρύτερη δημοκρατία 
καλώντας όλους τους ενδιαφερόμενους φορείς και πολίτες ακόμη, κάτι το οποίο δεν 
έγινε. Ούτε θα εγκλωβιστούμε στη λογική που προσπαθείτε να βάλετε, να συζητάμε 
πώς θα βγει και πως δεν βγήκε ο κώδικας. Αν δεν γνώριζα πως οδηγείτε τη σκέψη 
σας θα είχα παρασυρθεί, όπως προσπαθήσατε κατά τη δική σας γνώμη, να το 
περάσετε.  

Το συγκεκριμένο θέμα είναι πολύ απλό. Γιατί έρχεται εδώ και μας δίνει ο 
νόμος το δικαίωμα της παράτασης; Αν σε μία συγκεκριμένη περιοχή είναι τουριστική 
και όλοι αυτοί περιμένουν στο νησί τους να έρθουν οι ξένοι για να δουλέψουν, αυτοί 
θέλουν να ξημερώσουν. Και δεν γίνεται ούτε από την αστυνομία ούτε από τους 
κατοίκους καμία καταγγελία. Εάν η πόλη μας θέλει να γίνει τέτοιου είδους, 
αγνοώντας τους υπολοίπους, έχετε και την πλειοψηφία και το πολιτικό σας θάρρος, 
αλλά και την ευθύνη των πράξεών σας. 

Ουσουλτζόγλου: Μιλήσατε για αρμοδιότητες, το θέμα όμως είναι ότι θα 
πρέπει η Αυτοδιοίκηση να ξέρει να χειριστεί αυτές τις αρμοδιότητες και να έχει ένα 



ρόλο συνθετικό και όχι διασπαστικό, επειδή ακριβώς είναι ένας βαθιά δημοκρατικός 
θεσμός και δεν της ταιριάζουν τα τετελεσμένα. Δεν πέρασε το θέμα ούτε καν από 
επιτροπή κι έτσι όπως έρχεται αναγκαζόμαστε να ψηφίσουμε κάτι που πιθανότατα 
δεν θα θέλαμε να το ψηφίσουμε, αλλά και θα μπορούσε, εάν έπαιζε το συνθετικό της 
ρόλο η Αυτοδιοίκηση, αυτή η απόφαση να είναι και με κοινή συναίνεση. 

 Είναι πολύ θετικό που έχουν οργανωθεί οι καταστηματάρχες και θέλω να 
πιστεύω ότι θα μπορέσουν να ελέγξουν την κατάσταση. Βέβαια θέλω να δηλώσω ότι 
επειδή το κρίνω σοβαρό κι επειδή υποθέτω δεν μπήκε ακόμη η αναβολή στην 
ψηφοφορία ότι τα μέλη της δημοτικής μου ομάδας είναι ελεύθερα να ψηφίσουν κατά 
βούληση. 

Γκαμπέσης: Θα ήθελα να κάνω μία παρατήρηση για να γίνει σαφές ότι 
σήμερα δεν συζητάμε για τίποτα άλλο πλην για την διόρθωση μιας διάταξης που 
δημιουργεί προβλήματα σε όλους μας και ουσιαστικά δεν λύνει κανένα πρόβλημα 
απ΄ αυτά που βασανίζουν τον τόπο μας. Στην Ελλάδα δεν τιμωρείται μόνο ο κλέφτης 
αλλά και ο κλεφταποδόχος. Επομένως εάν κι εμείς που είμαστε συνυπεύθυνοι 
διασκεδάζοντας σ΄ αυτά τα καταστήματα τιμωρούμασταν, τότε είμαι βέβαιος ότι 
κανένας στην Ελλάδα δεν θα ήταν ατιμώρητος.  

Ολοι είμαστε συνυπεύθυνοι σε κάτι λάθος που γίνεται κι επομένως ζητάμε να 
γίνει μία διόρθωση αυτού του άδικου κατά τη γνώμη μου νομοθετήματος κι απ΄ εκεί 
και πέρα να γίνουν έλεγχοι. Δεν θυμάμαι πολλές συνεδριάσεις του Δημ. Συμβουλίου 
με τόσο κόσμο να μας παρακολουθούν κι αυτό δείχνει ότι η οργάνωση που έχουν οι 
συγκεκριμένοι επαγγελματίες είναι ικανή να μας φέρει σ΄ ένα τραπέζι συνομιλιών 
ώστε να βελτιωθούν οι συνθήκες λειτουργίας των καταστημάτων κι εάν και όπου 
παρανομούνε να διασφαλίσουν οι ίδιοι την καλύτερη λειτουργία αλλά και να βρούμε 
τη χρυσή τομή όσον αφορά το μείζον πρόβλημα της ηχορύπανσης. 

Σιδηρόπουλος: Καταρχήν μ΄ έκανε εντύπωση η απλότητα που συνάδελφοι της 
παράταξής μου αντιμετώπισαν το θέμα. Για όλα μίλησαν εκτός από τους 
ταλαίπωρους ανθρώπους που χρόνια τώρα τραβάνε τον γολγοθά τους. Για την 
ηχορύπανση έγιναν πολλές προσπάθειες με μηχανήματα που αγοράστηκαν για να 
μετρούν τα ντεσιμπέλ, και τον έλεγχο της ηχορύπανσης θα κοιτούσαν και η 
αστυνομία και η δημοτική αστυνομία θα πήγαιναν αλλά τίποτε δεν έγινε. Κ. Δήμαρχε 
πιστεύω ότι θα δυσκολευτείτε πάρα πολύ να κρατήσετε τις ισορροπίες. 

Δημούλα: Δεν είχα σκοπό να μιλήσω αλλά επειδή ενοχλήθηκα με κάποια 
πράγματα πρέπει να τα πω. Αρχικά δεν θεωρώ ότι πρέπει να πας σε μπαράκια για να 
βγεις Δήμαρχος ή Δημοτικός Σύμβουλος και δεν νιώθω καθόλου αποτυχημένη σαν 
γονιός που το παιδί μου, πτυχιούχος και με μεταπτυχιακό πανεπιστημίου πηγαίνει και 
διασκεδάζει στα μπαράκια της πόλης μου και δεν ντρέπομαι γιαυτό. Κι από πότε τα 
μορφωμένα παιδιά πρέπει μόνο να μορφώνονται και όχι να διασκεδάζουν; Θεωρώ ότι 
τους ανθρώπους που έχουν αυτά τα καταστήματα που ούτε καν τους γνωρίζω, τους 
προσβάλαμε  κατά κάποιον τρόπο λέγοντας ότι τα παιδιά μας πρέπει να μορφώνονται 
και να μην πηγαίνουν σ΄ αυτούς τους χώρους, θαρρείς και οι χώροι αυτοί είναι ή 
κακόφημοι ή περίεργοι. 

Γεωργιάδης: Ανήκω στην κατηγορία όχι των δημοτικών συμβούλων, γιατί 
σήμερα είμαι κι αύριο δεν είμαι, αλλά των ανθρώπων που πάνε σ΄ αυτά τα μαγαζιά. 
Τίποτε δεν μπορούμε να πετύχουμε εμείς, τίποτε δεν μπορούν να κάνουν οι 
καταστηματάρχες και οι κάτοικοι αν μας διακρίνει και αν τους διακρίνει ένας 
άκρατος φανατισμός. Για μένα πρέπει να ισχύει το «παν μέτρον άριστον». Είναι 
κρίμα και αμαρτία να ξεπεράσουν οι καταστηματάρχες κάθε έννοια αυτού του μέτρου 
γιατί να είναι βέβαιοι ότι αυτοί θα χάσουν. 

Ορφανίδης: Αν στενοχώρεσα κι αν έθιξα ορισμένους μ΄ αυτά που είπα 
προηγουμένως ίσως δεν κατάλαβαν τι είπα. Εγώ όμως παραμένω κι επιμένω σ΄ αυτά 
που τοποθετήθηκα. Θα ήθελα μόνο να διαχωρίσω και να ζητήσω συγνώμη για όσους 
πραγματικά το δικαιούνται όσον αφορά τη φράση μου οι επαγγελματίες σε 
εισαγωγικά. Όταν λέω επαγγελματίες σε εισαγωγικά δεν θεωρώ ότι δεν είναι 



επαγγελματίες και δεν επενδύουν αλλά ας μου πουν απ΄ αυτούς όλους που 
ασχολούνται με το αντικείμενο εάν έχουν συνέχεια σ΄ όλη την επαγγελματική τους 
δραστηριότητα σ΄ αυτόν τον τομέα και αν συνταξιοδοτούνται απ΄ αυτό τον τομέα. Μ΄ 
αυτή την έννοια το είπα. Γνωρίζουμε ότι είναι πολλές οι φωτοβολίδες κάποιων που 
δημιούργησαν καταστήματα, τα έκλεισαν τα άνοιξαν και εξαφανίστηκαν. Εάν αυτό 
δεν είναι σωστό τότε δεν ανήκω σ΄ αυτή την πόλη και δεν ζω την πραγματικότητα. 
Εχω την εντύπωση ότι αυτά τα καταστήματα που δεν δημιουργούν πρόβλημα, δεν 
έχουν ουσιαστικό πρόβλημα οι ίδιοι. Αυτοί που δεν δίνουν στόχο νομίζω ότι έχουν 
ελαστικότητα και από τον Δήμο και από την Αστυνομία. Αυτό που θα ήθελα εγώ να 
προσθέσω στην προηγούμενη τοποθέτησή μου είναι ότι εάν κάνουμε λάστιχο και 
αυτόν τον περιορισμό εγώ διερωτάμαι και λέω αν τέλος πάντων ο Δήμος πρέπει να 
δίνει και άδειες; Δεν χρειάζεται να δίνουμε άδειες πλέον και γιατί να ασχολούμαστε. 
Ας ανοίγει ο καθένας το μαγαζάκι του αφού δεν μας προβληματίζει ούτε η περιοχή 
ούτε η χρήση, ούτε αν χρωστάνε ή δεν χρωστάνε, ούτε αν καταπατούν κάποια 
δικαιώματα. Γιατί λοιπόν να βγάζουμε άδειες; Είναι χάσιμο χρόνου. Εγώ νομίζω ότι 
δεν φταίνε μόνο οι καταστηματάρχες. Φταίει και ο Δήμος γιατί το τοπίο είναι και 
θολό και σκοτεινό. Ποτέ δημοτική αρχή δεν ξεκαθάρισε τι πρέπει και τι δεν πρέπει 
και όλα πρέπουν και όλα δεν πρέπουν. Κι αφού κ. Δήμαρχε έχετε το θάρρος να 
προτείνετε, κάντε μία ξεκάθαρη τοποθέτηση και κάντε μία πρόταση που να λέει τι 
μπορούμε να κάνουμε σ΄ αυτή την πόλη και τι δεν μπορούμε. Αναφέρθηκα στον 
τρόπο διασκέδασης και είπα ότι δεν είναι ο μοναδικός τρόπος διασκέδασης και δεν 
πρέπει να ελπίζουμε να είναι ανοιχτά αυτά τα μπαρ για να μπορούν να μείνουν τα 
παιδιά μας σ΄ αυτή την πόλη. 

Γιαννουλάκης: Αναφέρθηκε προηγουμένως ο κ. Κουρουζίδης και είπε ότι το 
60% των παραβάσεων που διαπιστώνονται από τα όργανα είναι για την παραβίαση 
του ωραρίου. Και ν’ απαντήσω και σ΄ αυτό που ρώτησε στο προ ημερησίας για τα 
πόσα μαγαζιά σφραγίστηκαν. Στην περυσινή περίοδο με το 60% των παραβάσεων 
σφραγίσανε 26 καταστήματα, εμείς φέτος μέχρι σήμερα έχουμε σφραγίσει 54. Δύο 
τινά μπορεί να συμβαίνουν ή αυτοί δεν έκαναν καλά τη δουλειά τους ή η Αστυνομία. 

Δήμαρχος: Μιλάμε για καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος και μέσα σ΄ 
αυτά συμπεριλαμβάνονται όλα όσα έχουν τρόφιμα, ποτά αλλά όλων το μυαλό 
πηγαίνει στα μπαράκια. Λες και η Βέροια έχει κατακλυστεί από μπαράκια και 
μάλιστα κακόφημα. Και όταν βγαίνει η Αστυνομία για έλεγχο δεν πάνε μόνο στα 
καταστήματα του κέντρου αλλά και της συνοικίας. Και είναι κακό πράγμα να πάει ο 
μεροκαματιάρης του καφενείου του Προμηθέα 10.30 το αστυνομικό όργανο, γιατί 
από εκεί θα ξεκινήσει πρώτα, γιατί έκανε παραβίαση του ωραρίου γιατί έχει το 
ραδιόφωνο ανοιχτό. Υπάρχουν τέτοιες παραβάσεις. 

 Όταν το καλοκαίρι πήραμε την απόφαση να τροποποιήσουμε εκείνον τον 
άδικο νόμο που είχε συντάξει η προηγούμενη δημοτική αρχή και απαγόρευε από το 
πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο να γίνουν άλλα καταστήματα, κάποιοι έβγαλαν 
κορώνες πολλές και διάφορες και εντός και εκτός της αίθουσας, και 
αρθρογραφούντες και μη και είπαν πολλά, αλλά κανένα κατάστημα δεν έγινε στο 
πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο, ούτε έχουν οι Βεροιώτες τόσα πολλά εκατομμύρια 
για να πηγαίνουν σε κάθε μια πολυκατοικία να κάνουν ένα κατάστημα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος. 

 Πήγαμε να άρουμε μία αδικία, να αποδεσμεύσουμε από έναν κανονισμό που 
δεν ήταν νόμιμος και δεν το λέω εγώ αλλά ο νομικός σύμβουλος της ΚΕΔΚΕ κ. 
Συγούρης, εγώ το φώναζα από το ΄99 ότι ο κανονισμός ήταν άδικος αλλά δεν άκουγε 
κανένας, γιατί υπήρχαν δύο νόμιμα μαγαζιά και άλλα δύο παράνομα. Γιατί εμείς 
θέλουμε να ξεκαθαρίσουμε τη θέση μας και με τους καταστηματάρχες και  τους 
συμπολίτες μας. 

 Οποιος θέλει να έχει νόμιμη δραστηριότητα θα του δώσουμε το δικαίωμα, ή 
με το νόμο ή τον κανονισμό, να έχει το κατάστημα. Γιατί σήμερα μέσα στο 
πεζοδρομημένο κέντρο υπάρχουν δύο καταστήματα που ενώ μπορούν να 



νομιμοποιηθούν και να πάρουν κανονική άδεια, συνεχίζουν να δουλεύουν ως 
«μπαράκι» ενώ είναι καφενείο. Κι εμείς τροποποιήσαμε μόνο τον κανονισμό του 
εμπορικού κέντρου και όχι της Κυριώτισσας. Γιατί πολλοί πάλι με την γνωστή θολή 
τακτική και την παραπληροφόρηση περνούν  στην κοινωνία της πόλης ότι εμείς 
τροποποιήσαμε με τον κανονισμό και της Κυριώτισσα. Απαγόρευση ίδρυσης 
καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος υπήρχε μόνο στο πεζοδρομημένο 
εμπορικό κέντρο. Στην Κυριώτισσα ήταν ελεύθερα. 

 Εμείς είχαμε το θάρρος και προεκλογικά να πούμε ότι δεν θα δώσουμε άδεια 
καινούργια στην Κυριώτισσα. Κι αυτό το τηρούμε. Αν και επιτρέπεται από τον 
κανονισμό δεν δίνουμε άδειες καινούργιες καταστημάτων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος παρά μόνο σ΄ αυτά που υπήρχαν. Αν μπορέσουμε να διορθώσουμε κι 
εκείνη την αδικία που έγινε και όλοι εθελοτυφλούμε και όλοι κρυβόμαστε πίσω από 
το δάχτυλο για τα καταστήματα αυτά, να είναι μπαράκια και να έχουν άδεια 
ζαχαροπλαστείου, αυτή είναι η πελατειακή σχέση που σας έλεγα ότι είχε αναπτυχθεί 
κι εμείς δεν θέλουμε να έχουμε πελατειακή σχέση με κανένα, γιαυτό και είπα ότι 
είχαμε πολιτικό θάρρος και την φέρνουμε και στο τέλος κ. Κουρουζίδη της 
τετραετίας θα κάνουμε τη σούμα, τα συν και τα πλην και τότε θα μετρηθούμε πάλι. 

Πουλασουχίδης: Καταρχήν κ. Πρόεδρε διαδικαστικά. Πρόκειται περί 
κανονιστικής διάταξης που απαιτείται να ακολουθηθεί η διαδικασία του κώδικα ναι ή 
όχι ή το ψηφίζουμε τώρα, γινόμαστε καλοί και θα ακυρωθεί στην επιτροπή του 
άρθρου 18; Εισάγεται ορθά το θέμα κ. Πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Ορθότατα. Και να σας απαντήσω για τη νομιμότητα. Η επιτροπή 
του άρθρου 18 είτε η περιφέρεια την παραπέμψει είτε προσφύγετε θα κρίνει τη 
νομιμότητα. Εχω εισάγει το θέμα με την ορθή διαδικασία, κατά την άποψή μου. Η 
νομιμότητα δεν θα κριθεί από μένα, από την επιτροπή του άρθρου 18, από την 
περιφέρεια αρχικώς, αν θα την παραπέμψει ή όχι ή από κάποιο συνάδελφό μας ο 
οποίος έχει ευθιξία και θα κάνει προσφυγή. 

Πουλασουχίδης: Δεν είναι κανονιστική η διάταξη; 
Πρόεδρος: Το θέμα εισάγεται με την ορθή διαδικασία. 
Πουλασουχίδης: Κ. Δήμαρχε συνεχίζετε να μας λέτε για την Κυριώτισσα και 

τον πεζόδρομο, δεν μας λέτε όμως τι θα γίνει από δω και πέρα με τα καταστήματα και 
γιατί δεν χρειάζεται διάλογος και συναίνεση γιαυτό το θέμα. Εγώ δηλώνω ότι ενώ 
είμαι θετικός στο θέμα του καθορισμού του ωραρίου που κάποια στιγμή θα έρθει με 
τον καινούργιο κώδικα να γίνει από το Δημ. Συμβούλιο και μάλιστα στα ανώτατα 
δυνατά επίπεδα.  

Καταψηφίζω την πρόταση του κ. Δημάρχου για παράταση του ωραρίου 
λειτουργίας μουσικών οργάνων στα καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος διότι 
ένα τέτοιο θέμα θα πρέπει να έχει πριν την εισαγωγή του στο Δημ. Συμβούλιο 
ουσιαστικά θα έπρεπε να έχει συναίνεση, θα έπρεπε να είχε προηγηθεί διάλογος, θα 
έπρεπε να είχαν ενημερωθεί οι ενδιαφερόμενοι ότι αναλαμβάνουν τις εξής 
υποχρεώσεις, δύο η ώρα ή τρεις η ώρα αντίστοιχα πέφτουν οι διακόπτες των 
μουσικών οργάνων. Ούτε χαμηλώνουν, ούτε αυξάνουν. Οφείλουν να σέβονται πέντε 
πράγματα και να λειτουργούν μέσα στο ωράριο το νόμιμο που τους χορηγεί το Δημ. 
Συμβούλιο ή η Υγειονομική Διάταξη. Και κυρίως εκεί που είναι κατοικημένες 
περιοχές να εξαντλούν όλα τα περιθώρια για να εξασφαλίζουν στους περιοίκους αυτό 
που δικαιούνται. Τουλάχιστον να ξεκουράζονται με την ησυχία τους. Αυτά δεν μπήκε 
κανείς στον κόπο να τα πει και να τα τονίσει, να κάνει μία κουβέντα με τους 
ανθρώπους, εκτός αν έγινε κατ΄ ιδίαν, θα έπρεπε να γίνει στο Δημ. Συμβούλιο ότι 
αυτά αναλαμβάνουν και καλό είναι που έκαναν Σωματείο. Γιατί θα μπορούσαν ως 
Σωματείο να προσφύγουν κατά της άρνησης του Δήμου να παρατείνουν το ωράριο 
που είναι εύλογο αίτημα με τα συναλλακτικά ήθη που επικρατούν σήμερα στην πόλη 
της Βέροιας και τη μουσική την θέλουν αυτοί που διασκεδάζουν μετά τις 11 κι όχι 
πριν τις 11 και θα μπορούσαν να το πετύχουν ακόμη και δικαστικά, αλλά όλα τα 
πράγματα πρέπει να έχουν κανόνες και παιχνίδι ξεκάθαρο. Συζητήσεις που γίνονται 



μεταξύ Δημάρχου και οποιασδήποτε συντεχνιακής ομάδας καλώς γίνονται για τον 
Δήμαρχο κακώς έρχονται όμως έτσι τα θέματα στο Δημ. Συμβούλιο. 

Κουρουζίδης: Κ. Δήμαρχε επειδή πραγματικά δεν έγινε διάλογος, ούτε και σ΄ 
αυτή την αίθουσα, μην περιμένετε ούτε να παρασυρθούμε μ΄ αυτά που προσπαθείτε 
να πείτε και να πείσετε, ξεκάθαρα, αφού δεν υπήρξε διάλογος αφού δεν εισήχθη το 
θέμα όπως έπρεπε κ. Πρόεδρε, δεν θα συμμετέχω, για να έχω και την ηθική πλευρά 
καλυμμένη ώστε όποιες ενέργειες πάρω να είμαι καλυμμένος. 

Ουσουλτζόγλου: Δεν θα τριτομιλήσω, απλώς θα σας χρειαστεί και θα πρέπει 
να το ξέρετε, δεν ήθελα να είμαι παράτυπη προηγουμένως, Δημοτικές ομάδες 
ορίζονται από τον νέο Κώδικα. 

Πρόεδρος: Όταν θα ψηφιστεί, θα δημοσιευτεί στο ΦΕΚ, θα τον εφαρμόσουμε 
κατά γράμμα. 

Δήμαρχος: Για να κλείσω το θέμα. Διάλογο κ. Κουρουζίδη κάνουν αυτοί που 
μπορούν να κάνουν, αυτοί που έχουν θέσεις και προτάσεις. Εσείς ούτε θέσεις ούτε 
προτάσεις είχατε, αλλά για άλλη μία φορά κρυφτήκατε δυστυχώς. Εμείς ως 
αντιπολίτευση είχαμε θέσεις και τώρα που είμαστε στη συμπολίτευση έχουμε θέσεις 
και δεν φοβόμαστε. Τα μουτζουρωμένα και τα καθαρά χέρια αφήστε τα για άλλους.  

Κ. Πουλασουχίδη, είτε πέρασε είτε όχι από την επιτροπή το θέμα δεν ήταν το 
μείζον. Το μείζον, κι έπρεπε να έχετε κι εσείς πρόταση και να μας πείτε, ναι ή όχι 
πρέπει να πάει στις 2 ή 3 η ώρα, τώρα που ήταν 10 και 11 έκλειναν οι 
καταστηματάρχες τη μουσική; Και αν τώρα ήταν παράνομοι μετά τις 10 και 11 και 
τώρα με την απόφαση που παίρνουμε απόψε θα είναι παράνομοι μετά τις 2 και 3. Για 
μας δεν έχει σημασία το ωράριο, αν θα είναι 2 ή 3, αλλά η ένταση και ο σεβασμός 
που θα έχουν οι καταστηματάρχες στους συγκάτοικους ή στις ευρύτερες περιοχές 
όπως είναι η Κυριώτισσα, η Κοντογεωργάκη ή όπως είναι η Ελλης. Πιστεύω ότι και 
σεις θα θέλατε να το ψηφίσετε, γιατί το ωράριο είναι και για σας αυτό που δεν είναι 
το μείζον αλλά η ένταση των μουσικών οργάνων. Εγώ πιστεύω ότι θα αναθεωρήσετε, 
αλλά ο καθένας ψηφίζει ελεύθερα και ούτε πιστεύω ότι ακόμα είμαστε δημοτικές 
ομάδες, με το νέο δημοτικό κώδικα θα είμαστε να δίνουμε γραμμή οι αρχηγοί των 
συνδυασμών, έτσι πρέπει να ψηφίσουν ή αλλιώτικα. Ως μέλος της επιτροπής ήμουν 
αντίθετος μ΄ αυτόν τον θεσμό, έτσι επέρχεται η διάσπαση του δημ. Συμβουλίου. Εδώ 
μέσα είμαστε άτομα μεμονωμένα και όχι συνδυασμοί. 
 Πρόεδρος:Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κ. Χ. Ουσουλτζόγλου για 
αναβολή λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, 
Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι. 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Δ. Δάσκαλος,  Σ. Μηλιόπουλος,  

Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Θ. Σιδηρόπουλος. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση για την παράταση του ωραρίου 

λειτουργίας μουσικής των κατ/των υγειονομικού ενδιαφέροντος; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 20 σύμβουλοι:  

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – 
Καραχατζή, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Δ. Δάσκαλος,  Σ. Μηλιόπουλος,  

Κατά της εισήγησης ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Θ. Σιδηρόπουλος, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 



 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 10-12-03 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη.  
2.- Την από 10-12-2003 αίτηση του Σωματείου Ιδιοκτητών καφετεριών-κέντρων 
διασκεδάσεως και ψυχαγωγίας περιοχής Βεροίας, με την οποία ζητά την παράταση 
του  ωραρίου λειτουργίας μουσικής. 
3.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 24, 25, 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), των παρ. 2, 3 & 4 
του άρθρου 3 της αριθ. 3/96 Αστυνομικής Διάταξης καθώς και της αριθ. Α5/3010/85 
Υγειονομικής Διάταξης. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Αποδέχεται το από 10-12-2003 αίτημα του Σωματείου Ιδιοκτητών 
καφετεριών-κέντρων διασκεδάσεως και ψυχαγωγίας περιοχής Βεροίας, για παράταση 
ωραρίου λειτουργίας μουσικής σε καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

Β) Εγκρίνει την παράταση του ωραρίου λειτουργίας μουσικής σε 
καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος, ως εξής: 

α) Για τα καταστήματα (κέντρα) που λειτουργούν σε κλειστό χώρο μέχρι την 
03:00 ώρα  

β) Για τα καταστήματα (κέντρα) που λειτουργούν σε ανοικτό χώρο μέχρι την 
02:00 ώρα. 
  Η λειτουργία της μουσικής θα διέπεται από τους όρους και τις προϋποθέσεις 
που ορίζουν οι εκάστοτε ισχύουσες Υγειονομικές και Αστυνομικές Διατάξεις. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  752 / 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-12-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


